

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST INVESTMENT Date: 21-03-2023 01:13:23 PM Subject: The date of the annual ordinary general assembly m</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للاستثمارات المالية والاقتصادية التاريخ: 21-03-2023 01:13:23 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي</p>
<p>I would like to inform you that it was decided to hold the twenty eighth annual ordinary general assembly meeting of the Arab Orient for Financial and Economic Investments at exactly 12:00 PM on Monday, 10-04-2023, on the ZOOM application, and that the ID number It is (288844047), and the shareholder wishing to attend will be provided with a password</p>	<p>ارجو اعلامكم بانه تقرر عقد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي الثامن والعشرون لشركة الشرق العربي للاستثمارات المالية والاقتصادية في تمام الساعة 12 ظهرا من يوم الاثنين بتاريخ 2023-04-10 على تطبيق ZOOM وان رقم ID هو (288844047) ، وسيتم تزويد المساهم الراغب بالحضور بكلمة المرور .</p>
<p>21-03-2023</p>	<p>21-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: arwa ibrahem</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: arwa ibrahem</p>